
BUTLLETÍ DEL SIND1CAT DE METQES DE CATALUNYA ■g

de Llobregat, asistiren a la mateixa els Drs. Presta, 
Parrizas, Abelló, Rodríguez Arias, Rosell (J M.“) de la 
j. C. de Barcelona i els Drs. Joaquim Birba i Modest 
López, de la S. C. de S, Feliu de Llobregat.

La j. D del Sindicat, escolté les manifestacions 
deis interesáis i les observacions que alguns deis asis- 
lenls feren sobre de les mateixes.

Despre's de retirar-se els asistents agens a la J. D. 
aquesta despatxa la correspondència pendent.

S’açordà ademes, donar un ample vot de con fian ça 
ais president i secretan perqué conjuntamenl amb els 
p. i S. respectius de la Mutual i J. de Barcelona consti- 
luils en eomissió permanent resolguin tots els -assump- 
les referents a personal i a secretaria.

No havent-hi altres assumptes a tractar, la sessió  
fou closa a les nou del vespre.

N.° 110.—2 7  Julio! 1922

Presidint el Dr. Puig i Sais, acluant de secretan el 
Dr. Busquet amb assisténcia deis anotats al marge 
(Proubasta, Moll, Vilanova, Wetinberg, Vila, Sicart. 
Pin, Girona i Mestre), excusant la seva assisténcia el 
Dr. Bataller, per trobar-se indisposât; es celebra ses
sió de segona convocatoria a dos quarts d’onze de la 
vetlla del dia 27 de Juliol de 1922

Llegides les actes núms. 108 i-109, essenl aprovada 
l’acta n.° 108 sens discussió i l’acta n.° 109 ho fou sens 
discussió el primer extrem, o sia el que fa referència a 
rampliació de l’informaciô pertinent a la denuncia pre
sentada en son dia per la S . C. de S. Feliu. Al segon 
extrem de la mateixa hi fa observacions el Dr. Plà, 
acordant la Junta ocupar-se’n novament en la sessió  
d’avui.

Per secretaria es dóna compte del document firmal 
pels Drs. Abelló. Moll. Plá, Busquet, Parrizas, Bata
ller i Rodríguez Arias, en el que manifeslen que: «No 
trovant resolta la qiiestió que motiva la darrera reunió 
de la J. D. amb les Juntes Comarcals de Barcelona i 
St. Feliu, referent ais Drs. Presta i López, proposen a 
la Junta Directiva faci seu aquest assumpte fins a tro- 
bar la solució defluitiva».

Pregunta el president ais assistents si creuen que 
dit assumpte queda resolt en dita sessió, acordant-se 
que no, per majoria. Canviades impresions la J. D. 
acorda, per unanimitat, coin a solució de l’assumpte 
referit fer constar, que la J. Directiva, després d’escpl- 
lats els interesáis dona per demostral í . e>' que hi va 
Itaver una Junta entre els Drs. Presta i López, referent 
al malalt Clement Torres, de Viladecans; 2.°n que els 
referits doctors amb el malalt Clement Torres varen 
visitar ais cómpanys Arruga i Torres Carreras, sens 
poder precisar la J. D. en quin carácter inlervingueren 
els Drs. Presta i López.

El Dr. Puig assaberíta a la Junta de I’eutrevista 
tinguda amb el president del Col’legi de Métges, en la 
que es tracta de la quantitat que mensualment lé d’abo

nar el Sindicat al Col'legi en concepte de lloguer, 
acordant la Junta fixar-la en 250 pessetas mensuals i 
que seria convenient el nomenamenl d’una eomissió 
mixta per a resoldre altres extrems com Ilum, neleja, 
etcétera.

S ’acorda ratificar el vot de conflança al presiden! i 
secrelari de la J. D. otorgat ais mateixos en la J. ,ante
rior celebrada el dia 21 del mes actual.

El Dr. Busquet dóna compte de la ditnissió presen
tada per la senyórefa Francisca Gaspar, mecanógrafa 
de les oficines de secretaria, essenl aceptada per la 
Junta.

Donada l'avançât de la hora s'aixecà la sessió a la 
una i quart de la matinada.

N °  U 1 .— 10 Agost 1922

Presidint el Dr. Puig i Sais, actuahl de secretari el 
Dr. Busquet, amb assisténcia deis doctors anotals al 
marge (Proubasta, Sicart, Girona, Meslre), es cele
bra sessió de segona convocatoria, per la Junta Direc
tiva, a dos quarts d'onze de la vetlla del dia 10 d'Agost 
de 1922.

Llegida l'acta de la sessió anterior, fou aprovada.
S'acorda concedir uns dies de vacances i una gra- 

tiíicació extraordinaria de 125 pesseles, amb rnoliu de 
les. seves noces, al oficial de secretaria senyor Sala.

La J. D. es dona pér enterada ’deis oficis rebuts de 
les Seccions Comarcals de Igualada. Solsona i Santa 
Coloma de Farne's, acordant-se que per secretaria es 
cumpleixin el tràmits reglamentaris, a fi de donar cum- 
pliment ais mateixos, donant-se compte a la Directiva 
en son dia.

Es dóna compte dels oficis rebuts de la M. M. en la 
que dóna les gracies al Sindicat per l'acord pre.s que 
fa referència a lo condonació de 1.200 pesseles, amb 
deslf al seu fons mixte (acord 15 Juliol, acta n.° 108), i 
ens comunica qué ha désignât al Dr. Fierran Rosell Ja- 
ner com a representan! del Conseil Administrait de la 
inaleixa, en la ponèneia sobre lot el que afecli a a'tur 

•forçôs.
El'Dr. Girona participa a la J. D. que ha sigut no- 

monàt membre de la J. Organizadora de la Conferen
cia Nacional de los Seguros de Invalidez, Enferme
dad y  Maternidad, que ha d* tenir lloc el prôxim mes 
de Novembre i s'oféreix, a l’ensems, per a sèrvir en el 
sí de dita Junta ais interessos de. la classe médica. En 
virtud del séu oferiment es canviàren impresions sobre 
l’intervenciô que el Sindicat pùgui tenir en la esmenta- 
da conferència en projecte i es nomenà una eomissió 
formada pels Drs. Girona, Sicart i Mestre, per a que 
estudiín l’assumpte i assessortn a la J. D.

No havent-hi altres assumptes a Iraclar, la sessió  
fou closa a les dolz'e i triilia de la matinada.


